
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2020-05-26 kl 18.00 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Malin Andersson, Pernilla Tegin  &  

Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

 Dagordningen och föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

Återkoppling från föregående protokoll:  

Rekrytering av ledare till fotbollsskolan vecka 32 går bra.   

Sportlotter är utdelade till lagen.  

Lagfotograferingarna är utförda av Therese Holmberg. Tony ska sortera upp bilderna och sedan får 

Marko lägga ut länkar till ledarna där de kan se bilderna.  

§3 Skrivelser och rapporter 

Jenny har sett på fotbollsförbundets hemsida att det finns pengar att söka för klubbar som är drabbade 

ekonomiskt i och med rådande coronasituation. Vi resonerar att detta nog inte gäller oss i dagsläget då 

det just nu inte direkt råder någon större förlorad inkomst.   

Damträningarna rullar på och ungdomarnas likaså. Vi upplever att folkhälsomyndighetens 

rekommendationer angående publik på ungdomarnas matcher efterföljs, att det respekteras. Vi ska inte 

heller göra ”reklam” för att matcher kommer att spelas då det kan tolkas som en invit att ”kom och titta!” 

§4 Ekonomi och försäljning 

Tony föreslår att vi ska köpa in ett universalstativ för livesändning. Tony kollar med Therese Holmberg om 

hon vet något bra.  

Vi ska även köpa in taktiktavlor. Tony har beställt olika små, ihopvikbara taktiktavlor + en större till 

P04/06:s omklädningsrum kommer också beställas. 

§6 Övriga frågor 

Odencupen 2021: vanligtvis brukar Odencupen gå av stapeln runt trettonhelgen. Trettondagen år 

2021 ligger mitt i veckan på onsdagen den 6/1. Vi tänker att vi bokar in Odencupen torsdag den 7/1 

till söndag 10/1 och startar med att ställa iordning på kvällen den 6/1.  

Laget P12/13: i laget är det glädjande nog väldigt många spelare, på listan är de 23 stycken. Detta 

leder dock till att vi behöver lösa det med att laget delas upp i två lag eller att det bildas varsitt lag i 

rena årskullar. Tony ska höra med ledarna hur det tänker och vad planeringen kan tänkas bli.   



Ungdomsdomare: Jenny funderar på om hon ska ordna ett delat dokument i office där ledarna kan 

se vilka domare det är som ska döma till respektive match.  

§7 Nästa möte 

Fredag den 26/6 kl 18:00 hemma hos Johan.  

§8 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


